



請以正楷填寫 Please fill in BLOCK letters

贊助者資料 Sponsor Details

姓名 (先生/女士/小姐)
Full Name _____ (Mr. /Mrs. /Miss)

手提電話 電郵地址
Mobile No. _____ Email Address _____

通訊地址
Address _____

我希望捐助 I wish to sponsor:

HK\$ 200 HK\$ 250 其他金額 Others: _____

港幣200可以贊助一位香港小童群益會的受惠者參與「個人計時賽」。
HK \$200 can sponsor one beneficiary of BGCA to join the Timed Race.

港幣 250 可以讓一個二人家庭參與RBC童心競賽的活動及嘉年華會。
HK\$ 250 can sponsor one family of 2 to join the event and carnival.

遞交填妥表格 Submission of completed form

請填妥贊助表格，連同贊助捐款，於2016年9月30日前郵寄或親身遞交回本會。信封背面請註明「RBC童心競賽」。
Please submit the completed form and the donations by post or in person to our office by 30 September 2016.
Please write "RBC Race for the kids" on the back of the envelope.

大圍成長發展中心：新界沙田美林邨美楊樓地下129-140室
Tai Wai Growth and Development Centre address: G/F, Mei Yeung House, Mei Lam Estate, Shatin, N.T.

繳交贊助捐款方法 Submission of Donations

現金
By cash 須連同贊助表格 親身到大圍成長發展中心遞交。
Please submit enrolment fee with completed sponsorship form to our Tai Wai Growth and Development Centre in person.

劃線支票
By crossed cheque 抬頭請寫「香港小童群益會」，支票背面請註明贊助者姓名及聯絡電話，連同報名表寄回/親身交回大圍成長發展中心。
Payable to "The Boys' and Girls' Club Association of Hong Kong". Please write your full name and contact number on the back of the cheque, and submit with completed enrolment form to Tai Wai Growth and Development Centre by post or in person.
支票Cheque no: _____

直接存入本會戶口
By bank transfer 本會戶口號碼 Bank Account no.: 滙豐銀行HSBC: 004-848-126819-292
中國銀行(香港)Bank of China (HK): 070-917-0-014323-2
東亞銀行Bank of East Asia: 015-514-40-40296-6

直接存入本會戶口 須將存款單收據連同報名表寄回/親身交回大圍成長發展中心，存款單收據背面請註明贊助者姓名及聯絡電話。

Please write your full name and contact number on the back of the bank-in slip, and submit with completed Enrolment form to Tai Wai Growth and Development Centre by post or in person.

所收集的個人資料必定保密處理，只用作通訊，募款，意見收集，推廣會務之用，若你日後不願意收到任何本會的宣傳郵件，請在方格上“✓”。
Personal Data collected will be kept strictly confidential for communications, fundraisings, research and promotion of activities only. If you do not want to receive any promotional mailing from BGCA, please tick the box.